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Algemeen 

Naam: Afgevaardigden Antwerpen 

Datum: 10-10-2023 Uur: 20:00u Locatie: Merksem 

Aanwezig: Halsberghe Jan - Hendrickx Hugo – Maeseele Rob – Naegels Swa – Verschave 
Alex – Voorhoof Anita - Wuyts Fred 

Verontschuldigd: Van Echelpoel Cor (BO) 
 

Agenda: 

1. De groep Antwerpse Afgevaardigden wenst hun lid, dhr. Maeseele R. proficiat 

met zijn herverkiezing. 

2. Taakverdeling groep afgevaardigden => na rondvraag werd unaniem beslist de 

huidige samenstelling te behouden. 

- Voorzitter: Wuyts Fred 

- Ondervoorzitter: Naegels François 

- Secretaris: Hendrickx Hugo 

- WetCom: Verschave Alex 

- FinCom: Naegels François 

- Werkende leden: Hendrickx Hugo – Maeseele Robert – Naegels François – 

Verschave Alex – Wuyts Fred 

3. Mail Oxaco: club staat niet in het lijstje van de clubs die hebben gestemd => is 

ondertussen geregeld door de voorzitter. 

Rondvraag: 

Dhr. Halsberghe J.: 

• Peanuts happening in onze provincie => vroeger 20-tal initiatieven, momenteel 

slechts een 7-tal. De verantwoordelijke hiervoor zou ermee stoppen. Wil zijn 

kandidatuur stellen. 

• Mag een speler U12 tijdens seizoen vertrekken => JA mits akkoord beide clubs 

en uiterlijk tot 31/12. 

• “Youth Official” => ongeveer 2.000 in Vlaanderen => lijst VBL niet meer ge-

updated, graag deze opkuisen. Met deze groep gebeurt er helaas weinig of niets 

mee. Dus graag cursussen en meer opvolging om hen te laten doorstromen. 

Dhr.Maeseele R.: 

• Brengt het functioneren van de VBL in het algemeen ter sprake. Er zou best een 

rol van manager aangesteld worden die na 4j telkens beoordeeld wordt. 



• Dossier “Jeugdfonds” verloopt moeizaam met alle aanpassingen. Voorstel om dit 

item termijn gebonden te houden. Dus niet zoals heden een aanpassing elke AV. 

• Vraagt om de diplomaplicht voor de allerkleinsten terug af te zwakken. 

Bedoeling is toch om deze groep plezier in het basketbal te geven. 

• Stelt voor om na de volgende AV een bijeenkomst te houden met alle 

provinciale voorzitters van VBL. Dit om enkele items gezamenlijk af te kunnen 

toetsen. 

Dhr. Naegels F.: 

• Dossier “Referee” ivm aanwerving. 

• TDM1 en Basketbal Belgium hadden beloofd om de items wedstrijdboek én 

licentiedossier te optimaliseren. Is weinig of niets mee gebeurd. 

• Vraagt zich af hoe het terrein van Mailleux Comblain een goedkeuring kon 

bekomen (uitloopzone slechts 50cm). 

Dhr. Verschave A.: 

• Rapporteert over de werking van de groep over governance, waarbij de vraag 

over de rol van de afgevaardigden besproken is. Hij stelt voor om een 

taakstelling van de afgevaardigden op te maken en dit ook te toetsen aan 

bepaalde bevoegdheden, bijvoorbeeld dat stakeholders voor de clubs 

meer/exclusief beslissingsrecht hebben over welbepaalde thema’s.  

Dhr. Wuyts F.: 

• Merkt op dat er nog steeds veel spelerswijzigingen in de U21-reeksen (vb. van 

ploeg 3 naar 4) gebeuren. Is toch niet toegestaan! 

• Welke is onze rol als afgevaardigde in de VBL. Krijgen zeer laattijdig de 

agendapunten voor de AV die dan vlak voor de AV nogmaals worden aangepast. 

Enkel de “Nieuwsbrief voor de clubs” geeft wat informatie en deze is 

onvoldoende voor onze werking. 

Einde vergadering: 21:20u 

Verslaggever Hendrickx Hugo 

Volgende vergadering op 14/11/2023. 


